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於2025年4月1日至6月30日期間，時代廣場與Caltex為您送上雙重獎賞，

一同分享喜悅。立刻出發shopping盡享優惠！

From 1 Apr – 30 Jun 2025, Times Square and Caltex are presenting DOUBLE Rewards 
for you to share the joy together. Drive to shop and earn more!

顧客凡於時代廣場泊車即可免費領取總值HK $1,700 Caltex 汽油優惠券乙份！
Customers who park at Times Square are entitled to receive a set of Caltex Gasoline Discount Coupons with a total worth of HK$1,700.

尊享高達HK$1,700 Caltex汽油優惠券^ 
Enjoy up to HK$1,700 Caltex Gasoline Discount Coupons^

憑即日時代廣場商戶單一電子消費單據，於B4/F停車場繳費處換領免費泊車優惠時，
同時出示Caltex加FUN咭或能源咭，即可享額外1小時免費泊車。

Upon redeeming free parking at Times Square B4/F Car Park Shroff Office with a same-day single electronic transaction receipt 
from any Times Square merchant, customers can enjoy an additional 1-hour of free parking 

by presenting their Caltex Rewards Card or StarCard.

1) 活動推廣期為2025年4月1日至2025年6月30日，有關消費及獎賞換領必須在即日內進行。2) 參加者須於離開前換領獎賞。3) 於指定地點憑有效八達通卡即可換領汽油折扣券，折扣券受有關細則及條款約束，數量有限，送完即止。4) 所有獎賞均不可轉售、不能兌換

現金或換成其他禮品，並不設退換。時代廣場有限公司有權收回或取消用作轉售用途之獎賞。5) 如有任何爭議，時代廣場有限公司保留最終決定權。

1) Promotion period is from 1 Apr – 30 Jun 2025, and the sales transaction and reward redemption must fall within the same day.  2) To be eligible for redemption of Rewards, please apply for this parking incentive before leaving. 3) It is only available to redeem Gasoline 

Discount Coupons at certain location when presenting the valid Octopus card. Discount coupon is subject to relevant terms and conditions. Limited quota on first come first served basis while stock lasts. 4) All rewards are NOT FOR SALE, non-exchangeable for cash and/or 

other gifts, and are non-returnable. Times Square Limited reserves the right to collect or cancel the rewards used for sale. 5) In case of any dispute, the decision of Times Square Limited shall be final.

^顧客需憑有效八達通卡換領。數量有限，換完即止。汽油券受有關細則及條款約束。
^For redemption, customers are required to present valid Octopus card. Limited quota on first come first served basis while stock lasts. Terms and conditions apply.

額外1小時免費泊車
Extra 1-Hour Free Parking
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1/4/2025 - 30/6/2025
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B4/F停車場繳費處 Shroff Office
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雙重獎賞
DOUBLE UP Rewards
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